

《单词百科:yifan是什么意思?yifan怎么发音?yifan的解释和用法》

英语单词yifan是什么意思?yifan怎么读?yifan怎么发音?简答网为您整理了yifan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



yifan的意思

1、一帆

yifan的双语例句

1、 The highly specialized field was under the limelight in 2014 after that year's paleobiology graduate, Xue Yifan, posted a photo of only herself standing in front of a building in the campus, captioned "Paleontology Class 2014, Peking University."

这一高度专业化的领域是在2014年出现在聚光灯下的。当年该专业毕业生薛逸凡发布了一张只有她自己站在校园建筑物前、标题为“北京大学2014级古生物学专业”的照片。

2、 Finally, according to the analysis of Yifan festivals Another section of the

transmission of the text-in accordance with thin Yifan festivals.

最后，剖析了依饭节传承的另一文本形式&依饭薄。

3、 Wearing a simple cap and gown, Xue Yifan, 22, looks solemnly into the camera.

身着学士服，头戴学士帽，22岁的薛逸凡在镜头前显得很严肃。

4、 Inside the family's apartment on Wednesday, Yifan showed off her completed math and English homework, which she had sent to her teachers, while her 3-year-old brother, Yichen, played with racecars.

周三，王易凡在家中展示了她完成的数学和英语作业，她已经将作业发给了老师，而她三岁的弟弟王易辰在玩赛车。

5、 For An Yonghui, the reason he chose the major is almost the same as Xue Yifan's-his great interest in paleobiology.

对于安永睿来说，选择该专业的原因几乎和薛逸凡完全一样，那就是自己对古生物学有着极大的兴趣。

6、 When Google Glass went on sale in China earlier this year--thanks to some enterprising folks on Taobao--Jiang Yifan, a chengguan in the city of Changzhou in southern Jiangsu province, was among those snapping them up.

今年早些时候谷歌眼镜在中国开卖时（这要归功于一些有魄力的淘宝卖家），江苏省常州市城管蒋佚凡就抢购了一副。

以上是简答网为您整理的yifan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于yifan的用法、yifan

的释义、yifan的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/yifan>